
貿易關係及公共傳訊科 

Office of Trade Relations and Public Communication 

繼續執行「香浬證可經擠營邏商計畫gJ

國璽曰醯(2022• 1J:117曰），僙璽鰱安蠹譬臺科會蘆鏽囍重矚龕名蠹賈暑鵬暈區公翥鱷鼱科 

(OTPC}• 並繼續執行「香港認可經濟營運商(AEO)計劃」及相關互認安排的工作。

改組後， OTPC會增添人手管理海關的公共傳訊工作，進一步提升海關與各相關工作夥伴的貿

易關係，並繼續積極為香港AEO爭取更多便商利貿的優惠及透過開拓互認安排網絡，為本港企

業帶來更多環球商機。 

Continue the administration of HKAEO Programme 

Office of Supply Chain Security Management (OSCS) has been re-organized and renamed as Office of Trade 

Relations and Public Communication (OTPC) from today (17 January 2022). OTPC will continue to 

administrate the Hong Kong AEO Programme and handle matters relating to mutual recognition arrangement 

(MRA). 

OTPC will deploy extra manpower to cope with the new duties of public communication. While endeavoring to 

enhance the overall trade relationship for the Department, we will continue to strike for more trade facilita­

tion benefits to the AEOs and connect global business opportunities through expanding the MRA network. 
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Customs and Excise Department 

香港海關 香港認可經濟營運商計劃 網上自我評估工具 
Hong Kong Customs HKAEO Programme AEO iPASS 


